
Program schůze výboru WELSH CORGI A KELPIE KLUBU CZ, zapsaného spolku 6. 7. 2021 – La Trattoria 

Turbanti v Praze  -  Horních Počernicích, schůze za přítomnosti revizní komise 

 

Zúčastnění: Ivana Síbrtová, Jitka Kubištová, Renáta Kinbergerová, Antonín Zvonař, Dana 

Pospíšilová, Marcela Nováková, Zdeňka Štruncová 

Omluvení: Baruška Hanáková 

 

Hosté:  Marta Fuglevičová, Eva Lacourt 

 

1. Předání dokladů od odstupujícího člena paní Marty Fuglevičové  

2. Předání dokladů od odstupujícího člena paní Evy Lacourt 

3. Rozdělení funkcí výboru pro následující volební období 

4. Příprava podkladů pro OR ( kompletace materiálů) 

5. Odsouhlasení akcí – spolupořadatelství MČR AKE, WCP a agility 2021 ( žádost paní Hany 

Kryšpínové) 

6. Odpověď pro chovatelku paní Martinu Bednářovou  a majitele psa Albi Markam Dogs panu 

Arabčukovi o rozhodnutí výboru o vydání rodokmenu bez nebo s omezením na nestandartní 

a to  po obdržení jeho genetických testů na potvrzení nebo vyvrácení možnosti nést 

přirozeně krátký ocas. 

7. Akce klubu na rok 2021 ( bonitace, výstavy, Corgi den) 

8. Speciální výstava klubu při WDS Brno 1.10.2021 – oba rozhodčí  obdrželi oficiální pozvání a 

oba potvrdili svou účast 

9. Akce klubu na rok 2022  

10. Na základě podmětu revizní komise zhodnocení  regulérnosti  předvení  feny Laif Spring Kafka 

ve vysoké březosti na Speciální výstavě Beroun 19.6.2021 a následné nahlášení  krytí  pana 

Halíře 

11. Rozhodnutí o dalším postupu nečlena klubu,   chovatelky AKE paní Lenky Fuksové, které 

opakovaně porušuje Chovatelský a Zápisní řád ve smyslu nahlášení krytí feny na krycí listy 

našeho klubu a následné zaslání Správci plemenné knihy  bez zaplacení členského příspěvku 

nebo podepsání Smlouvy o poskytování chovatelského servisu pro nečleny.  Projednáno 

na  ČMKU  

12. Návrh revizní komise o možnosti focení při bonitacích a  zveřejňování  fotografií 

bonitovaných jedinců na webu klubu. 

13. Facebook – oslovení stávajících správců FB o další spolupráci při změně výboru. 

14. Oslovení stávajících kontrolorů vrhů o další spolupráci při změně výboru. 

15. Diskuse 

 

 

V Praze dne 6.7.2021  

 

Vypracoval: Kinbergerová Renáta 

 

 


